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Op 20 december 2023 hebben we de nodige zaken met betrekking tot de Blauwestad en de ontwikkeling 
ervan besproken. Wij hebben dit gesprek als zeer plezierig en constructief ervaren. Naar aanleiding  
daarvan hebben wij een aantal acties ondernomen en navraag gedaan. Middels deze brief stellen wij u 
op de hoogte van de stand van zaken rondom deze punten. 

Tijdens het gesprek zijn een aantal zaken aan de orde geweest zijnde: 
- het Park (snoeiafval, aanplant bomen)
- Hoofdstraat (borden, fietsers op de rijbaan, snelheid auto’s)
- Verkeerssituatie speelplaats het Park (Elfenbank)
- Verkeerssituatie Cantharel

Het Park 
Na afloop van snoeiwerkzaamheden in het park tussen de Cantharel en de Elfenbank is er snoeiafval 
blijven liggen (zijde van de Cantharel) . Dit is inmiddels opgehaald en afgevoerd. Ook hebben we het 
gehad over de beschadigde bomen in het Park en een gedane toezegging ten aanzien van het 
vervangen hiervan. Het Projectbureau heeft ons toegezegd dat dit zal worden meegenomen in de 
geplande aanplant in de loop van dit jaar. 

Hoofdstraat 
Projectbureau Blauwestad had reeds borden besteld om automobilisten op overstekende fietsers te 
attenderen. Deze zijn afgelopen week geplaatst. 
Ook hebben we tijdens het gesprek gesproken over handhaving met betrekking tot de snelheid op de 
Hoofdstraat en de Bovist. Handhaving is een taak van de politie, wij als gemeente hebben hier geen 
directe zeggenschap over. Wel hebben we regelmatig contact met de politie en hebben reeds 
aangegeven dat de snelheid op deze wegen aandacht behoeft. Er is geen harde toezegging, maar onze 
verwachting is dat dit zal leiden tot een handhavingsactie/snelheidscontrole.  
Met betrekking tot de fietser op de rijbaan kunnen wij het volgende mededelen. 
Zoals besproken snappen wij dat dit als gevaarlijk ervaren wordt, maar technisch is deze situatie dat 
zeker niet. Door het weghalen van de bulten grond langs de weg is het zicht aanzienlijk verbeterd, wat de 
veiligheid weer ten goede komt.    
De fietser heeft een ander alternatief middels het fietspad langs het afgesloten deel van de Hoofdweg en 
is dus niet verplicht om deze route te nemen. Er is een goed alternatief. 



Verkeerssituatie speelplaats het Park 
Naar aanleiding van dit punt zijn we ook hier gaan kijken en begrijpen uw zorgen. Ons voorstel is om de 
automobilist te attenderen op deze situatie middels borden. Hoe hier exact invulling aan te geven hebben 
we op dit moment nog niet helder, maar ons streven is om dit voor het voorjaar gerealiseerd te hebben. 

Verkeerssituatie Cantharel 
Verder hebben we het gehad over de verkeerssituatie aan de Cantharel. Medewerkers van de Gemeente 
zijn op locatie geweest. De mogelijkheden tot het verbreden van de weg zijn gelimiteerd door de afstand 
tussen de weg, het hemelwater riool en de bomen. Dit in combinatie met het huidige breedteprofiel, 30 
kilometer per uur en de schades aan de berm gaat onze voorkeur uit naar het instellen van 
eenrichtingsverkeer. Voor de realisatie van een voetpad is de resterende ruimte tussen de kavelgrens en 
de bomenrij eigenlijk te beperkt om hier een toekomstbestendig en goed te onderhouden trottoir te 
realiseren.  

Eind december kregen wij per mail een melding doorgezonden van een inwoner die dit bij 
Bewonersbelangen Blauwestad had gemeld.  Wij willen jullie vragen om in dit soort situaties aan te geven 
dat de betrokkene dit het beste kan (blijven) melden via de website van de gemeente Oldambt. Dan 
behouden wij het overzicht en is de foutenmarge het kleinst. 

https://meldingen.gemeente-oldambt.nl/incident/beschrijf 

Heeft u naar aanleiding van deze brief nog vragen? Neemt u dan contact op met xxxxx of xxxxx via 
(0597) xxxxxx. 

Met vriendelijke groet, 
namens burgemeester en wethouders van de gemeente Oldambt, 

xxxxx
Beleidsmedewerker Wegen 
Team BORGG 


